
Jubilej Integralovega potniškega
prometa

82 let
Integralovi delavci so praznovali častitljivo

— 82. obletnico svojega obstoja. Pred več kot
tričetrt stoletja, leta 1900, komaj leto dni kas-
neje kot na Dunaju, je po Ijubljani prvikrat
zapeljal tramvaj. Ljubljančani so menda »no-
votarijo« sprejeli nejeverno, podobno kot vse
druge, češ da bo povzročla kup nevšečnosli
in nesreč. Izkazalo se je, da je dokaj koristna
in tako je sčasoma ljubljanskim »furmanom«
zmanjkalo dela. S tramvaji smo se vozili vse
tja do leta 1958, ko so jih zamenjali moder-
nejši trolejbusi in še kasneje avtobusi. Teh je
danes približno 774, v njih pa je 35.000 stojišč
in 32.500 sedežev.

SOZD Integral, ki se je razvil iz potniškega
prometa, danes združuje poleg DO Ljubljanski
potniški promet, ki ima štiri tozde: Mestni pot-
niški promet, Obniestni potniški promet, Taksi
in Delavnice, še celo vrsto delovnih organi-
zacij, ki imajo zelo malo skupnega s potniškim
prometom. V Integralu se namreč zadnje čase
vedno bolj posvečajo tudi turizmu in gostin- .
stvu. Danes imajo osem hotelov, od teh sta
dva visoke A kategorije, ki lahko sprejmejo
2.200 gostov.

Obletnica pa ni le praznik za DO Ljub-
ljanski potniški promet, temveč za celoten In-
tegralov sozd, v Ikaterem je zaposlenih približ-
no 7000 delavcev. Na slavnostni seji delavske-
ga sveta SOZD Integral, ki je bila v Mali
dvorani Cankarjevega doma, so podelili pri-
znanja najbolj zaslužnim delavcem sozda in
delovnira organizacijam, ki so pripomogle k
hitrejšemu razvoju in napredku dejavnosti
sazda. Seje so se med drugimi udeležili tudi
predsednik republiškega sveta Zveze sindika-
tov Slovenije Marjan Orožen, predsednica
ljubljaniske skupščine Tina Tomlje in predsed-
nica republiškega komiteja za promet in zveze
Julka Žibert.
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